
Nyhedsbrev om svømmebassin. 
 

Som tidligere fortalt er vi i gang med en meget stor renovering af svømmebassinerne. 

Da vi først blev klar over omfanget af skaden, indhentede vi tilbud på to forskellige løsninger. Den ene er 

retablering med fliser og den anden er en løsning med en foring med dug – det der kaldes en liner. 

 

Valget er faldet på fliseløsningen. Det skyldes økonomien, men også at vi forventer, at dette er den rigtige 

tekniske løsning. I samarbejde med rådgiver fra LIP, som leverer klæber og fugemateriale, anvendes de 

rigtige materialer til opklæbning og fugning. Samtidig er vi gået over til at anvende almindeligt vand (og 

ikke blødt vand) og igen med rådgivning fra leverandør (CABOLA) har vi tilrettelagt den optimale metode 

til opretholdelse af den rette balance i vandet. 

 

Desværre har forarbejdet og indhentning af tilbud taget tid, og vi skal nu i gang med et omfattende 

murerarbejde. 

Derfor kan bassinet ikke åbne 1. juni. Vi forventer, at det åbner 1. juli, men det afhænger af vejret. Hvis 

der kommer meget regn, går arbejdet i stå. Vi har valgt ikke at leje et telt til overdækning af bassinet, da 

det vil betyde yderligere omkostninger til et i forvejen dyrt projekt. 

 

I børnebassinet har vi renoveret kanterne, som var blevet så tæret af det bløde vand, at betonen var 

blevet ru og skarp. 

 

Begge bassiner får nye overtræk, som vil blive monteret, når murerarbejdet er færdigt. 

 

Vi vil prøve at holde åbent to uger i september, men det afhænger af, om vi kan skaffe svømmevagter. I 

den forbindelse vil vi gerne høre fra jer, hvis I har kontakt til nogen, som kan tage vagter i juli-september. 

 
  



 
 

 


